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Protokoll för styrelsemöte i Kalmar läns luftvårdsförbund den 13 maj 2025 

Nr. 3 2025 

Plats: Teams 

Närvarande: Camilla Olofsson, Christine Dahlgren, Johan Molin, Kristofer Asplund, Lovisa 

Skarsgård, Simon Wernsköld, Johanna Vöks, Caroline Lagerkvist, Per-Ola 

Risenberg 

1. Mötets öppnande

Camilla hälsar välkomna och öppnar mötet.

En kort presentationsrunda.

2. Val av justerare

Christine Dahlgren

3. Föregående styrelseprotokoll

Genomgång av föregående protokoll.

4. Omvärldsbevakningar och lagändringar

Svenska luftvårdsförening bjuder in till vårseminarium den 27:e maj med temat –

Åtgärdsprogram, erfarenheter och pågående arbete.

5. Inkomna skrivelser

Samrådsunderlag med möjlighet till yttrande för Nordbex. Vi avstår från att yttra

oss.

6. Ekonomisk redovisning

Hur går vi vidare framåt med tanke på att alla mätningar ökar ordentligt i pris och

intäkterna minskar?

Styrelsen beslutar att öka avsättningen till 100 000 kr per år för

mossprovtagningen 2030.



  

Fundera på indexuppräkning av medlemsavgifter och utredningsavgifter. Förslag 

tas fram till årsmötet. För att kunna ta upp det på årsmötet behöver förslaget tas 

upp på styrelsemötet i november. Camilla och Kristofer tar frem förslaget. 

Sätta igång revisionsbyrån för fakturering, påminna om att ej fakturera flyget och 

WSP. 

 

7. Tätortsprogrammet  

a. Rapportering till Naturvårdsverket sker 31 mars. I år är det 

Kalmarmätningarna 2024 som rapporteras. IVL har bekräftat rapportering. 

Kommunerna har ombetts svara på frågan om något ändrats inför de objektiva 

skattningarna. IVL justerar och rapportera bilagorna för respektive kommun 

och rapporterar dessa 15 juni. Därefter justerar de kontrollstrategin efter 

behov och rapporterar denna senast 31 oktober. 

b. Tätortsmätningar Kalmar.  

Lovisa informerar om att det ska det börja byggas i höst vid mätstationen. 

Stämma av med IVL, Camilla, Caroline och Lovisa. 

c. Tätortsmätningar i Västervik  

Planeras till 2026. Möte mellan luftvårdsförbundet, Västervik och IVL ska ha 

hållas för att bestämma vilken typ av mätning som ska göras. Camilla  

d. Tätortsmätningar i Högsby- Vedeldning 

Mätning pågår under 2025. Vid veckomätningen som startade den 7 april 

uppstod problem med utrustningen. Det kan innebära bortfall av mätdata. 

Magnus Jönsson på Högsby kommun kollar hur mycket bortfall som skett 

och stämmer av med IVL hur vi går vidare. 

e. Option på NOx och VOC för länets kommuner 2025 

Mätning pågår i Mörbylånga och Högsby. Mörbylånga mäter NOx varannan 

månad under ett år. Fungerar bra. Högsby mäter NOx och det rullar på. 

 

8. Krondroppsnätet 

Krondroppsrapport kommer runt midsommar. 

Provinhämtning- undersöka om kommunerna har möjlighet att sköta 

provinhämtningen och vad det i så fall skulle kosta. Christine sammankallar 

arbetsgruppen. 

 

9. Metaller i mossa 

Provinhämtning sker under året och en gemensam rapport med SAFT kommer 

nästa år. 

 

10. Medlemsvärvning 

Vi har tidigare gjort utskick kommunvis till lämpliga företag.. Är dessa utskick ett 

bra sätt eller ska vi exempelvis höra av oss till vissa branscher i stället? 



  

Kristofer bokar in arbetsgruppen. 

11. Stipendium 

Christine åtar sig att kolla upp forum för vart elever söker stipendium. Christine 

har skickat förfrågan till LNU om att synas på deras webb, men inte fått svar. 

Skicka info till gymnasieskolor. Caroline 

 

12. Luftvärnare 

Efterlys luftvärnare för 2026.  

Kolla upp projekt om cykla eller gå till skolan, eller annat projekt. 

Finns det eldsjälar? 

 

13. Hemsidan 

Inget nytt 

 

14. Nyhetsbrev 1 

Årsmötet inkl. besöket på Södra Cell – Camilla 

Krondroppet 40 år - Christine 

Ny ordförande – Camilla 

Ev. purple air, Lovisa och Caroline. Hör med Katarina om deras mätare. 

Texter till Caroline senast den 23 maj. 

 

15. Samverkan Kalmar/Kronoberg/Jönköping/ Östergötland LVF  

- Andra samverkansfrågor – Hur vi använder varandras erfarenheter på bästa sätt. 

- Byta infomaterial för att underlätta för varandra. 

- Mötet 9 april handlade bla om nya sekreterare i Kronobergs och Östergötlands 

lvf, nya kontaktpersoner i purpleairgruppen och ev. ett purpleairmöte innan 

sommaren.  

- Möte 14 maj i Purple air gruppen. 

- Nästa möte 5 juni kl 10-11. Medskick medlemsvärvning och luftvärnare. 

 

16. Kvartalsaktivitet 

Kronoberg kvartal 2, 14 maj, Camilla pratar. 

Jönköping kvartal 3. 

 

17. Luftdagen 

Arbetsgruppen behöver komma igång. Katarina, Malin och Johanna. Förslag på 

dag 20 november. 

 

18. Informationsmöte med kommunerna 



  

Under 2025/2026 Christine bokar ett möte med arbetsgruppen efter semestern. 

 

19. Nästa styrelsemöte 

18 september kl. 9-11 teams. 

 

20. Nästnästa styrelsemöte 

November i samband med luftdagen.  

Prel. 20 november. 

 

21. Övriga frågor 

- Infoblad till nya politiska representanter. Camilla och Caroline efter 

semestern. 

- Informera kommunerna om vikten av att ha representant i styrelsen. 

- 26 mars presenterade Caroline lvf för miljöstudenter på LNU. 

 

22. Mötets avslutande 

Camilla tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

Ordförande     Sekreterare 

Camilla Olofsson    Caroline Lagerkvist 

 

 

 

 

 

 

Ledamot 

Christine Dahlgren 

 

 

Bilagor: 

1. Arbetsgrupper 

 




